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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a
Belügyminisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériu m
vezetőjéhez

„Mikor várható döntés a Rajka-Bezenye-Mosonmagyaróvár háromszögben elkövetet t
területalapú-támogatásos mutyi ügyében?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

A 2010-2014-es parlamenti ciklusban több alkalommal foglalkoztam a Bezenye térségéb e

tervezett óriás kaszinó beruházással és az ezzel összefüggésben kirobbant területalap ú

támogatással kapcsolatos üggyel . A kaszinó megvalósulásának bizonytalansága miatt akko r

érdemi választ nem kaptam, a büntetőeljárás ügyében pedig a folyamatban lév ő nyomozás

akadályozta a tisztánlátást . Az eltelt évek azonban látszólag semmilyen előrelépést nem

hoztak, pedig a térségben élők kíváncsian várják a fejleményeket . A Földművelésügy i

Miniszterhez intézett írásbeli kérdésemre adott válaszból kiderül, hogy :

„Az érintett területekre 2010-2011 . években igényelt területalapú támogatási ügyeket az MVH

felülvizsgálta, illetve a jogosulatlanul kifizetett összegeket visszakövetelte . . . . A ruházás

kapcsán folyamatban lévő korábbi büntető ügyek jelenlegi állásáról, eredményéről nincs

tudomásunk, ebben a témakörben a válaszadásra a Belügyminisztérium illetékes. "



Úgy gondolom, éppen ideje lenne tájékoztatást adni mind a helyieknek, mind az térségben

élőknek arról, hogy miként állnak a kaszinóval kapcsolatos büntet őeljárások.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy :

Jelen állás szerint hogyan áll a Bezenye szomszédságában tervezett kaszinóva l

kapcsolatos területalapú támogatásokkal történt visszaélések büntet ő ügyei?

Mikor várható, hogy tisztán lássunk az ügyben ?

A szaktárca milyen lépéseket tervez a konkrét ügyben és mit tesz azért, hogy

hasonló esetek ne fordulhassanak el ő?

— Mit kívánnak tenni azzal a területtel, ami most hasznosíthatatlanul marad ?

- Mekkora terület került az építkezés el őkészítése során kivonásra? Ebből

mekkora terület vesztette el ténylegesen és véglegesen a term őképességét?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2015 . február 4 .

Tisztelettel :

Magyar Zoltán
Jobbik
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